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Hlavná 17,  922 01 Veľké Orvište, tel. 033 /7746126 

 
 

Z á p i s n i c a 
 

z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkom Orvišti 
konaného dňa 05.02.2024 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Základná škola – vyradenie zo siete škôl 
5. Návrh VZN č. 1/2024 o poskytovaní opatrovateľskej služby 
6. Návrh VZN č. 2/2024 o určení výšky dotácie z rozpočtu obce na prevádzku 

a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2024 
v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti Obce Veľké Orvište 

7. Správa o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb Obce Veľké Orvište na 
roky 2023 - 2030 

8. Rekonštrukcia obecného úradu – spoločenská časť 
9. Napadnutie psom na ulici Slnečnej 
10. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
11. Rôzne (rozpočet na kultúrne akcie, projektové zámery a realizácia projektov, 

práce zamestnancov a aktivačných pracovníkov, umiestnenie Jany 
Paulovičovej v ZOS Krajné ...) 

12. Diskusia 
13. Uznesenia 
14. Záver 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
Poslanci OcZ jednohlasne schválili program zasadnutia OcZ. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 



 

 

1. Otvorenie 

 
Prvé zasadnutie obecného zastupiteľstva /OcZ/ v roku 2024 otvoril a viedol 

starosta obce. Všetci poslanci obdržali pozvánku a materiály k jednotlivým bodom 
programu e-mailovou poštou. Skonštatoval prítomnosť všetkých deviatich poslancov, 
čím je zasadnutie OcZ uznášaniaschopné.  
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 

Za zapisovateľa starosta obce určil p. Adelu Jankechovú, za overovateľov 
zápisnice p. Mgr. Elenu Horňanskú a p. Ing. Jozefa Bartka. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení  
 

Starosta obce skonštatoval, že uznesenia z 8. zasadnutia OcZ, ktoré sa konalo 
dňa 15.12.2023 boli splnené.  
 
4. Základná škola – vyradenie zo siete škôl 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ o procese vyraďovania základnej 
školy zo siete škôl. Tento bod zahrnul do programu 1. OcZ aj z dôvodu, aby aj občania 
získali informácie o celom procese. Na poslednom OcZ v roku 2023 bolo schválené 
uznesenie o vyradení základnej školy zo siete škôl. Následne starosta obce oslovil 
okolité samosprávy, aby sa určil školský obvod pre našich žiakov. Stanoviská budú 
slúžiť ako podklad pre vydanie rozhodnutia z Okresného úradu Trnava, odbor školstva. 

Na OcZ v obci Ostrov schválili, aby školský obvod pre našich žiakov bola 
Základná škola v Ostrove. Čakáme na vyjadrenie z Mesta Piešťany, nakoľko väčšina 
rodičov chce svoje deti umiestniť do ZŠ v Piešťanoch. Následne musí obec do  konca 
marca zaslať žiadosť o vyradenie základnej školy. Ak by obec nemala vyjadrenie 
z Mesta Piešťany, požiada o predĺženie termínu na podanie žiadosti. 
 
5. Návrh VZN č. 1/2024 o poskytovaní opatrovateľskej služby 

 
 Starosta obce predniesol poslancom OcZ návrh VZN č. 1/2024 o poskytovaní 
opatrovateľskej služby. Návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli a na webovej 
stránke obce dňa 19.01.2024. V lehote na predloženie pripomienok k návrhu VZN 
neboli doručené žiadne pripomienky. Vysvetlil poslancom OcZ, že nakoľko sme 
ukončili spoluprácu so spoločnosťou Eu Progres n. o., je dôležité stanoviť poplatok pre 
občanov našej obce, ktorí požiadajú o poskytnutie opatrovateľskej služby. Poplatok je 
stanovený vo výške 4,75 € za jednu hodinu poskytovanej opatrovateľskej služby. Pri 
určovaní výšky úhrady za opatrovateľskú službu sa uplatňujú ustanovenia § 72 až § 
73 zákona o sociálnych službách. Dodal, že v prípade opätovného uzatvorenia zmluvy 
s Eu Progres n. o., preberá spoločnosť všetku zodpovednosť a poplatok za 
poskytovanie opatrovateľskej služby sa zníži. 
 

OcZ jednohlasne schválilo VZN č. 1/2024 o poskytovaní opatrovateľskej 
služby. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 



 
6. Návrh VZN č. 2/2024 o určení výšky dotácie z rozpočtu obce na prevádzku 
a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2024 
v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti Obce Veľké Orvište 
 

Starosta obce predniesol poslancom OcZ návrh VZN č. 2/2024  o určení výšky 
dotácie z rozpočtu obce na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa 
školského zariadenia na rok 2024 v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti Obce Veľké 
Orvište. Návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli a na webovej stránke obce dňa 
19.01.2024. V lehote na predloženie pripomienok k návrhu VZN neboli doručené 
žiadne pripomienky. Školy zriadené na území Obce Veľké Orvište predkladajú 
každoročne obci údaje o počte detí a žiakov k 15. septembru kalendárneho roka, ktorý 
je rozhodujúci pre pridelenie dotácie na mzdy a prevádzku v nasledujúcom roku. 
Informoval poslancov OcZ, že školský klub detí zanikne po vyradení základnej školy 
zo siete škôl. 
 

OcZ jednohlasne schválilo VZN č. 2/2024 o určení výšky dotácie 
z rozpočtu obce na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa 
školského zariadenia na rok 2024 v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti Obce 
Veľké Orvište. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
7. Správa o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb obce Veľké Orvište na 
roky 2023 – 2030 k 31.12.2023 
 

Starosta obce odprezentoval poslancom OcZ Správu o plnení Komunitného 
plánu sociálnych služieb Obce Veľké Orvište na roky 2023 – 2030 k 31.12.2023. Dňa 
16.12.2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo Komunitný plán sociálnych služieb Obce 
Veľké Orvište, kde je uvedená povinnosť predložiť na rokovanie Obecného 
zastupiteľstva správu o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb a aktuálnej 
situácii.  
 

OcZ zobralo na vedomie Správu o plnení Komunitného plánu sociálnych 
služieb Obce Veľké Orvište na roky 2023 – 2030 ku dňu 31.12.2023. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 

8. Rekonštrukcia obecného úradu – spoločenská časť 
 
  Starosta obce v tomto bode programu informoval poslancov OcZ o vyhlásenej 
výzve zo dňa 22.12.2023 zo SIEA, Bratislava na podporu energetickej efektívnosti a 
využívania OZE vo verejných budovách. Žiadosť o poskytnutie nenávratného 
finančného príspevku na projekt „Rekonštrukcia budovy Obecného úradu v obci Veľké 
Orvište – spoločenská časť“ je potrebné podať do 9.2.2024. Predpokladaná hodnota 
zákazky je 479 128,07 € s DPH. Podľa energetického certifikátu, obec ako žiadateľ, 



spĺňa kritérium úspory nad 60 %, čo znamená, že dotácia nám môže byť poskytnutá 
bez spoluúčasti obce. Stavebné povolenie je vystavené, čakáme už len na 
právoplatnosť. Taktiež je spracovaný aj energetický certifikát, bude sa na ňom dopĺňať 
už len jedna parcela, nakoľko objekt OcÚ je zložený z viacerých častí, ktoré na seba 
nadväzujú. 

Rekonštrukcia spoločenskej časti zahŕňa: 
- Hydroizoláciu podláh a stien suterénu so zateplením podláh a stien pod 

terénom, 
- Zateplenie stien, 
- Výmena výplní otvorov, 
- Technické vybavenie stavby, 
- Úpravu vykurovania s novým zdrojom tepla, 
- Výmena rozvodom elektroinštalácie. 
- Rekonštrukcia a modernizácia osvetlenia. 

 
Zmena stavby je navrhovaná za účelom odstránenia základných konštrukčných 

vád stavby a následných stavebných úprav, smerujúcich k celkovému zníženiu 
energetickej náročnosti stavby. V rámci  rekonštrukcie bude vytvorená aj nová terasa 
na východnej strane objektu, ktorou bude zabezpečený bezbariérový vstup do 
spoločenskej časti budovy. 
 

V diskusii sa poslanec Ing. Jozef Bartko informoval, či sa bude robiť aj 
rekonštrukcia kuchyne v KD a fasáda. 

Starosta obce informoval poslancov OcZ, že zrekonštruovaná bude aj súčasná 
vstupná prístavba schodov do suterénu z exteriéru, so strechou predĺženou až nad 
vstup do spoločenskej časti. Taktiež sa ráta s predprípravou na kuchyňu (zariadenie 
kuchyne však nie je oprávnený výdavok) a s novými omietkami. 

 
OcZ jednohlasne schválilo podanie žiadosti o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku zo SIEA, Bratislava v rámci výzvy na podporu energetickej 
efektívnosti a využívania OZE vo verejných budovách na projekt „Rekonštrukcia 
budovy Obecného úradu v obci Veľké Orvište – spoločenská časť“. 
Predpokladaná hodnota zákazky je 479 128,07 € s DPH. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
9. Napadnutie psom na ulici Slnečná 
 
 Starosta obce predniesol poslancom OcZ podanú sťažnosť od rodiny 
Králikovej na napadnutie psom p. Ivana Melichera. Nejedná sa o prvý útok tohto psa 
na človeka.  
 Starosta obce navrhol odstúpiť sťažnosť rodiny Králikovej na Komisiu 
verejného poriadku, ktorá zasadne dňa 15.02.2024 v zasadacej miestnosti na OcÚ. 
Záver zo zasadnutia Komisie verejného poriadku budú poslanci schvaľovať na ďalšom 
OcZ. 
 
 OcZ schválilo odstúpenie sťažnosti rodiny Králikovej na Komisiu 
verejného poriadku, ktorá zasadne dňa 15.02.2024 o 17:00 h v zasadacej 
miestnosti na OcÚ vo Veľkom Orvišti. 
 



Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

  

10. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
 
 V tomto bode programu nemali poslanci žiadne pripomienky či návrhy.  
  
11. Rôzne 
 

• Rozpočet na kultúrne akcie 
 

Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s navrhovanými príspevkami na 
kultúrne akcie v obci na rok 2024. Predbežná suma je vo výške 6 900,- €. Táto 
suma bude znížená o príspevok z Rezortu Piešťany vo výške 4 000,- €. Obec 
prispieva každoročne na akciu Trojkráľový koncert sumou vo výške 500,- €. Na 
Uvítanie detí do života prispela sumou 200,- €, za ktorú boli zakúpené medaile 
pre deti a odovzdaný finančný príspevok pre rodičov detí. Tento rok by obec 
chcela organizovať aj výlet do Podhájskej, nakoľko minulý rok sa nekonal. Úcta 
k starším sa bude organizovať v KD podľa toho, v akom stave bude budova 
v prípade schválenia podanej žiadosti na rekonštrukciu. 
 
 V diskusii sa poslanec Ing. Jozef Bartko informoval, či by sa akcia MDD 
mohla konať v areáli futbalového ihriska (zväčšiť akciu na širokú verejnosť). 
 
 Poslankyňa PhDr. Sylvia Paulovičová informovala poslancov OcZ, že 
MDD sa každoročne koná v areáli ZŠ a MŠ, nakoľko priestor je uzatvorený. 
Navrhla, aby sa oslovili rodičia detí, ktoré navštevujú ZŠ a MŠ, s pomocou pri 
príprave MDD a občerstvení pre deti. 
 
 Ďalej sa Ing. Jozef Bartko informoval, či by sa akcia Mikuláš mohla konať 
v KD pre všetky deti v obci a nielen pre deti zo ZŠ a MŠ. 
  
 Starosta obce informoval poslancov OcZ, že je to len predbežný plán, 
ktorý sa môže meniť. Informácie sa budú postupne dopĺňať a plán sa bude 
aktualizovať. Taktiež uvidíme, či nám bude žiadosť na rekonštrukciu budovy KD 
schválená. 
 

OcZ berie na vedomie navrhované príspevky na plán kultúrnych 
akcií na rok 2024. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 

• Projektové zámery 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ o realizácii projektov a 
projektových zámeroch. Obec podala žiadosť o poskytnutie dotácie z TTSK na 
výlet pre dôchodcov a invalidných dôchodcov na termálne kúpalisko Podhájska. 



OŠK Veľké Orvište podal žiadosť o poskytnutie dotácie z TTSK na akciu MDD 
s názvom „Zábava a šport spája“, ktorá by sa konala v areáli futbalového ihriska 
vo Veľkom Orvišti. 

 
V diskusii sa poslanec Ing. Jozef Bartko informoval o projekte na 

výstavbu detského ihriska. 
Starosta obce informoval poslancov OcZ, že do decembra 2024 musí byť 

projekt „Výstavba detského ihriska Rodinka“ zrealizovaný. Nový minister na 
MPSVR navrhol výmenu agátových prvkov za bezúdržbové prvky, a v tomto 
momente musíme počkať na definitívne rozhodnutie MPSVR SR. 

 

• Práce aktivačných pracovníkov 
Od 1.2.2024 aktivační pracovníci pomáhajú pri pomocných prácach 

v obci, orezávajú stromy a kríky. 
 

• Umiestnenie p. Jany Paulovičovej v ZOS Krajné 
Starosta obce oboznámil poslancov OcZ, že p. Jana Paulovičová, ktorá 

bola v novembri umiestnená do ZOS Krajné, končí pobyt v zariadení dňa 
29.02.2024. Následne bude premiestnená do domácej starostlivosti. Pani 
Paulovičová odmieta akúkoľvek pomoc, nedodržiava základné hygienické 
návyky, nechce byť umiestnená v ZOS Krajné a chce sa vrátiť do svojho domu. 
Starosta obce spíše s p. Janou Paulovičovou dohodu o tom, že odmietla pomoc 
od obce. Starosta obce bude poslancov o všetkých ďalších krokoch informovať. 
 

• Voľby 2024 
Starosta obce informoval poslancov OcZ, že prezidentské voľby sa budú 

konať dňa 23. marca 2024 (v sobotu). Výsledky budú zverejnené dňa 24. marca 
2024. V prípade druhého kola, je dátum stanovený na 06.04.2024. 

 

• Úroveň vytriedenia odpadu 
Starosta obce oboznámil poslancov OcZ o triedení odpadu v našej obci. 

Úroveň vytriedenia komunálneho odpadu za rok 2023 je 63,06 %.  
 

• Mlynská ulica 
Starosta obce predniesol  poslancom OcZ sťažnosť p. Milana Tešedíka  

na tyč, ktorá sa nachádza na vozovke na Mlynskej ulici a poškodzuje okoloidúce 
vozidlá. Tyč tam zakopal p. Dušan Kolev z dôvodu, že skruža na vozovke je 
poškodená.  
 Starosta obce navrhol, že nakoľko sa skruža nachádza na obecnej ceste, 
pôjde ju osobne skontrolovať a sťažnosť vyrieši. V diskusii poslanci OcZ 
súhlasili s návrhom starostu obce. 

 
11. Diskusia 
 

V diskusii poslanec Jozef Valo upozornil na vyschnutú lipu, ktorá sa nachádza 
na Hlavnej ulici oproti jeho rodinného domu, a ktorú treba odstrániť. 

 
Starosta obce informoval poslancov OcZ o akcii Deň Zeme, ktorá sa bude konať 

dňa 20.4.2024. 
 
12. Uznesenia 
 

V závere zasadnutia boli prečítané uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

 
 
 



13. Záver 
 

Zasadnutie OcZ ukončil starosta obce poďakovaním poslancom OcZ za ich 

účasť na 1. OcZ a za spoluprácu, ktorá je na veľmi vysokej úrovni. 

 
 
 

Zapísala:        Adela Jankechová       
Overovatelia zápisnice:     Mgr. Elena Horňanská 

    Ing. Jozef Bartko 

 

 

 

 

 

                                                              PhDr. Pavol Paulovič, starosta obce 


